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MUDr. Tomko: 

Chcem upozorniť len, že zase sa nevenuje dostatočná pozornosť kosbe, napr. v južnej časti 

mesta Mlynská, už dá sa povedať, je tam vyše metrová tráva. V pláne kosenia to malo byť 

zrealizované 7.-meho, do dnešného rána je tá tráva rovnaká a už je to neúnosné, čo sa tam 

nachádza.  

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka situácie s kosením. Plán kosenia je niekedy obmedzený aj počasím. Samozrejme 

sú dni, kedy sa to kosenie dá realizovať, v mnohých prípadoch často sa prispôsobovať 

momentálnej situácii vzhľadom na konanie akcií a požiadaviek organizátorov  týchto akcií, 

ale určite aj v prípade Mlynskej, aj napr. v prípade Škultétyho ulice, Jána Kostru, kde takisto 

došlo v tomto vegetačnom období k nárastu trávy. Kosiť sa plánuje tieto časti, sú v prioritách 

tak, ako vieme, že aj v minulom týždni bola riešená Ulica Čsl. armády, v nadväznosti na to 

Komenského ulica a ďalšie. Poprosím ešte o vyjadrenie pána Davalu, za Technické služby 

k otázke kosenia.  

 

Davala: 

Čo sa týka kosenia pán doktor, v piatok bola naplánovaná Mlynská ulica, to je pravda, 

nestihla sa. Dnes sme mali takú prioritu T. G. Masaryka, lebo sa bude konať jedna akcia, ale 

zajtra sa bude kosiť Mlynská, Družstevná a Nižnianska a Jesenského, ktorá ostala z plánu 

kosenia z minulého týždňa.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


